
Adw. prof. Gutowski: orzekanie we własnej
sprawie

Na pytanie "czy Trybunał orzekający w
swojej sprawie nadal jest konstytucyjny?"
odpowiada adw. prof. Maciej Gutowski w
wywiadzie, którego udzielił red. Mateuszowi
Rzemkowi w programie #RZECZoPRAWIE. 

Pan Mecenas pytany był o swoje krytyczne
felietony oceniajace ostatnie wyroki Trybunału
Konstytucyjnego, szczególnie gdy chodzi o ocenę
konstytucyjności powołania sędziów dublerów.
Adw. prof. Gutowski podkreślał, że nikt nie
powinien zabierać głosu we własnej sprawie, jak
to miało miejsce w tym przypadku. 

Zachęcał też do sięgnięcia po naukowe
opracowanie "Wykładnia i stosowanie prawa w
procesie opartym na Konstytucji", autorstwa adw.
prof. Gutowskiego i adw. prof. Piotra Kadasa, które
ukazało się pod koniec października nakładem
wydawnictwa C.H. Beck. 

Pan Mecenas argumentował też swoją krytyczną
ocenę projektu I prezes Sądu Najwyższego
znowelizowania ustawy o Sądzie Najwyższym. 

(obejrzyj wywiad)
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